
RADA UNIWERSYTETU 

MIKOŁAJA KOPERNIKA 

W TORUNIU 

 

 

 

Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

w dniu 25 lutego 2021 r. (godz. 12:30) 
 

 

Przewodnicząca Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu, mgr Justyna 

Morzy otworzyła zebranie i powitała zebranych członków Rady obecnych w składzie (lista 

obecności w załączeniu): 

- mgr Henryk Dulanowski, 

- prof. dr hab. Bartłomiej Kałużny, 

- dr Agata Karska, 

- mgr inż. Janusz Niedźwiecki, 

- dr hab. Andrzej Rozkosz, prof. UMK, 

- mgr Robert Włosiński, 

- prof. dr hab. Maciej Zastempowski (obecny od punktu 2), 

- lic. Hubert Długołęcki – przewodniczący Samorządu Studenckiego UMK. 

 

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad  

o następującej treści:  

 

   „1. Zatwierdzenie porządku obrad posiedzenia Rady. 

2. Dyskusja z Prorektorem d/s Współpracy z Otoczeniem Społecznym i Gospodarczym 

prof. dr hab. Włodzimierzem Jaskólskim. 

3. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 21 stycznia 2021 r. 

4. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 28 stycznia 2021 r. 

5. Dyskusja o strategicznych zadaniach i inicjatywach Rady w kadencji 2021-2024, które 

mogą przyczynić się do rozwoju Uniwersytetu. 

6. Informacje bieżące i wolne wnioski”. 

 

Ad. 1.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad w dniu 25 lutego 

2021 roku. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

Ad. 2.  

 

Przewodnicząca powitała zaproszonego na posiedzenie Rady prorektora ds. Współpracy  

z Otoczeniem Społecznym i Gospodarczym prof. dr. hab. Włodzimierza Jaskólskiego. 

Prorektor przed spotkaniem przesłał Radzie następujące informacje: 
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1) Raport ze swojej działalności w 2020 roku oraz plany na rok 2021 i kolejne lata.  

2) Najważniejsze informacje sprawozdawcze za 2020 r. dotyczące działalności 

Akademickiego Inkubatora Przedsiębiorczości UMK (obecnie Centrum 

Przedsiębiorczości Akademickiej i Transferu Technologii).  

 

Po omówieniu powyższych dokumentów Prorektor podkreślił, że jednym z głównych 

zadań jakie wyznaczył sobie na tę kadencję jest stworzenie strategii współpracy UMK z 

otoczeniem społeczno-gospodarczym. Prorektor będzie dążył, aby był to bardzo dobrze 

opracowany i możliwie realny do wykonania plan. Omawiając jego założenia, wyraził  

nadzieję, że Rada zechce wesprzeć go w ich realizacji.  

  

Następnie odbyła się głęboka dyskusja, podczas której członkowie Rady Uniwersytetu 

zadawali pytania, ale też wyrażali swoje opinie i przedstawiali rzeczowe sugestie.  

Po długich rozmowach i odpowiedzi przez Prorektora na wszystkie pytania, 

przewodnicząca zapewniła o gotowości Rady do udzielania wsparcia na różnych etapach 

planowanych przedsięwzięć.  

 

Ad. 3. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 

21 stycznia 2021 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 4. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 

28 stycznia 2021 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 5. 

 

Rada odbyła dyskusję nt. działalności Rady w kadencji 2021 – 2024. Rozmawiano o 

strategicznych zadaniach i inicjatywach Rady, które mogłyby przyczynić się do rozwoju 

Uniwersytetu.  

  

Rozpoczynając debatę, przewodnicząca wskazała cztery najważniejsze obszary 

zagadnień, które zostały wskazane przez członków Rady i najczęściej pojawiały się  

w propozycjach zgłoszonych przed posiedzeniem Rady:  
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1) przygotowanie do opiniowania Strategii UMK poprzez określenie najważniejszych 

kierunków rozwoju Uniwersytetu w obszarze badań naukowych, kształceniu, 

współpracy z otoczeniem społeczno – gospodarczym oraz zarządzaniem; 

2) monitorowanie realizacji programu „Inicjatywa Doskonałości – Uczelnia Badawcza”; 

3) monitorowanie zarządzania Uniwersytetem; 

4) monitorowanie gospodarki finansowej Uniwersytetu. 

 

 

W trakcie dyskusji wskazano również inne, ważne zagadnienia, które Rada powinna mieć na 

uwadze jak: funkcjonowanie studiów doktoranckich, system wewnętrznych nagród i 

stypendiów za działalność naukową, systemy oceny pracowników, podsumowanie 

doświadczeń ze stosowania nowej ustawy i Statutu UMK, obchody Jubileuszu 550 – lecia 

urodzin Mikołaja Kopernika,  nawiązywania  współpracy z radami innych uczelni czy 

tworzenie interdyscyplinarnych kierunków studiów, które zachęcą do studiowania w UMK 

osoby z całej Polski.  

 

Przewodnicząca zaproponowała, aby przygotowywaniem określonych zadań 

zajmowały się zespoły, składające się z 2 – 3 członków Rady, najbardziej związanych z daną 

tematyką. Te osoby będą opracowywały materiał wyjściowy do dyskusji i wypracowania 

stanowiska Rady i określonej sprawie.  

 

Rada odbyła długą i owocną dyskusję w powyższych sprawach.  

 

 

Ad. 6. 

  

 

            Przewodnicząca poinformowała o spotkaniu swoim i przedstawicieli Rady UMK z  

władzami i pracownikami Wydziału Lekarskiego, które odbyło się on-line. Przedstawiła 

również najważniejsze informacje z ostatniego posiedzenia Rady Rektorskiej i Senatu UMK. 

  

Następnie Rada ustaliła harmonogram spotkań na najbliższe miesiące.  

 

Posiedzenie Rady UMK w dniu 25 lutego 2021 r. rozpoczęło się  

o godzinie 12:30, a zakończyło o 17:20.  

 

 

Protokół sporządziła Karolina Bratkowska. 

 

 

 

                                                                                                         Przewodnicząca 

                                                                          Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

 

 

            Justyna Morzy 


